

I'm Not There *Dauchet, Hossmann, Nikic*

31. July - 7. September 2024

EXOgallery is thrilled to announce a group exhibition by Laura Dauchet, Joeggu Hossmann and Ivo Nikić.

The summer group show draws its inspiration from the multifaceted motion picture biography of Bob Dylan "I'm Not There" directed and written by Tod Haynes. As Bob Dylan put it "All I can do is be me. Whoever that is."

The show brings together the works of Joeggu Hossmann, Laura Dauchet, and Ivo Nikić, who paint a vivid tableau of contemporary life and the human condition in the digital era. Their realistic and abstract paintings offer a profound exploration of existence, capturing the nuances of our technological age and the deeper existential questions that arise within it.

Laura Dauchet, an emerging French female artist who graduated from the Brussels Academy of Fine Arts in 2021 examines the role of women, their perception of their own beauty and self-portrayal, as well as urban life and social structures in society. Her oil paintings are often inspired by the night lights and nightlife, which are at the same time permeated by social, environmental, economic, and political themes.

Joeggu Hossmann, a Swiss painter, merges motives from contemporary life in the digital era and travel moods into meticulously composed canvases.

Ivo Nikić (born in 1974 in Pristina, now Kosovo), is a Polish-Kosovan multidisciplinary artist; his work includes painting, photography, installations, objects, video, and actions in urban space.

Ivo experiments with connotations and undertones, dismantles the world into its basic elements, questions preconceived solutions, and reevaluates the categories of beauty and ugliness.

EXOgallery
Silberburgstr. 145A
D-70176 Stuttgart

Tel: +49.711.2869.3011
@: art@exo-gallery.com
Web: exo-gallery.com

Wed - Fr: 11:00 - 18:00
Sat: 15:00 - 18:00

I'm Not There *Dauchet, Hossmann, Nikic*

31. Juli - 7. September 2024

EXOgallery reut sich, eine Gruppenausstellung von Laura Dauchet, Joeggu Hossmann and Ivo Nikić ankündigen zu dürfen.

Die Sommer-Gruppenausstellung ist inspiriert von der facettenreichen Filmbiografie über Bob Dylan "I'm Not There", bei der Tod Haynes Regie führte und das Buch schrieb. Wie Bob Dylan es ausdrückte: "Alles, was ich tun kann, ist ich zu sein. Egal wer das ist."

Die Ausstellung vereint die Werke von Joeggu Hossmann, Laura Dauchet und Ivo Nikić, die ein lebendiges Porträt des zeitgenössischen Lebens und der menschlichen Existenz im digitalen Zeitalter malen.

Ihre realistischen und abstrakten Gemälde bieten eine tiefgreifende Erkundung der Welt und fangen die Nuancen unseres technologischen Zeitalters und die tieferen menschlichen Fragen, die sich darin stellen, ein.

Laura Dauchet, eine aufstrebende Französische Künstlerin, die im Jahr 2021 ihr Abschluss an der Brüssel Kunstakademie bekommen hat, setzt sich mit der Rolle der Frau, Perzeption eigener Schönheit und Eigendarstellung sowie dem urbanen Leben und sozialen Strukturen in der Gesellschaft auseinander.

Ihre Ölgemälde werden oft von den Nachtlichtern und dem Nachtleben inspiriert, die gleichzeitig durch soziale, umweltbezogene, wirtschaftliche und politische Themen durchzogen werden.

Joeggu Hossmann, Schweizer Maler, verschmilzt Motive aus dem zeitgenössischen Leben im digitalen Zeitalter und Reisestimmungen zu akribisch komponierten Gemälden.

Ivo Nikić (geboren 1974 in Pristina, heute Kosovo) ist ein Polnisch-Kosovarer multidisziplinärer Künstler; sein Werk umfasst Malerei, Fotografie, Installationen, Objekte, Video und Aktionen im urbanen Raum. Ivo spielt mit Konnotationen und Untertönen, zerlegt die Welt in ihre Grundelemente, hinterfragt vorgefertigte Lösungen und bewertet die Kategorien von Schönheit und Hässlichkeit neu.

EXOgallery
Silberburgstr. 145A
D-70176 Stuttgart

Tel: +49.711.2869.3011
@: art@exo-gallery.com
Web: exo-gallery.com

Wed - Fr: 11:00 - 18:00
Sat: 15:00 - 18:00